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Abstract (en)
A vehicle or a container, especially railway goods wagon, consists essentially of an underframe (1), a roof (2), end walls (3) and side walls (4),
at least one of which has a dimensionally stable, openable side wall element (5). This walled element (5) covers, in the closed position, a lateral
loading opening of the vehicle or container and in the opened position permits it to be loaded and unloaded. In order to be able to carry out the
loading process significantly more easily and quickly, the side wall element (5) is constructed to correspond to the length of the loading opening and,
in order to uncover the entire loading opening, is connected to the vehicle or container so as to be capable of pivoting upwards. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Fahrzeug oder ein Behälter, insbesondere ein Eisenbahngüterwagen, besteht im wesentlichen aus einem Untergestell (1), einem Dach (2),
Stirnwänden (3) sowie Seitenwänden (4), von denen zumindest eine ein formstabiles, öffnungsfähiges Seitenwandelement (5) aufweist. Dieses
Wandelement (5) deckt in der geschlossenen Stellung eine seitliche Ladeöffnung des Fahrzeugs oder Behälters ab und ermöglicht in der geöffneten
Stellung dessen Be- und Entladen. Um den Ladevorgang wesentlich einfacher und schneller durchführen zu können, ist das Seitenwandelement
(5) entsprechend der Länge der Ladeöffnung ausgebildet und zum Freilegen der gesamten Ladeöffnung hochschwenkbar mit dem Fahrzeug oder
Behälter verbunden. <IMAGE>
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